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Raadsinformatiememo Stand van zaken Parlan en Lijn5 

 

Geachte dames en heren, 

 

Hierbij willen we u informeren over de stand van zaken met betrekking tot Parlan 

en Lijn5 
 

Situatie Parlan 

Zoals u in de media heeft kunnen lezen, zijn de gemeenten in de regio’s Alkmaar, West-

Friesland, Kop Noord-Holland, IJmond en Zuid-Kennemerland – samen met het 

Ministerie van VWS en de Jeugdautoriteit – in gesprek met Parlan over de 

zorgcontinuïteit voor jongeren in zorg bij Parlan. Landelijk zien we dat er meerdere 

jeugdhulporganisaties zijn die voor een financiële uitdaging staan. Noord-Holland is 

hierop geen uitzondering. Zoals bekend is er een probleem ontstaan rondom de 

dienstverlening in Transferium. Genoemde partijen kijken op dit moment samen hoe de 

zorgcontinuïteit gewaarborgd kan blijven.  

 

Parlan heeft zowel gemeenten, het Ministerie van VWS als de Jeugdautoriteit gevraagd 

om mee te denken en een bijdrage te leveren aan het waarborgen van de 

zorgcontinuïteit voor de kinderen in zorg bij Parlan. Alle partijen spannen zich hier al 

enkele maanden intensief voor in. De bijdrage van gemeenten zijn budgetneutraal, 

maar wel helpend voor Parlan. Ook het Ministerie van VWS en de Jeugdautoriteit 

onderzoeken hoe zij Parlan kunnen ondersteunen. Zodra de uitkomst hiervan bekend is, 

kunnen wij u volledig informeren over het plan. 

 

Stand van zaken Lijn5 

Begin september 2019 stuurden we u een raadsinformatiebrief over 

jeugdhulpaanbieder Lijn5. In dit stuk gaven wij aan dat Lijn5 voor 1 oktober 2019 zou 

laten weten welke partij(en) de activiteiten van Lijn5 over gaat/gaan nemen. Tot en 

met 15 september konden organisaties die interesse hadden in overname zich kenbaar 

maken bij Stichting De Opbouw / Lijn5. Op de laatste dag meldde zich een 

zorgaanbieder die Lijn5 als geheel wil overnemen. Een volledige overname heeft de 

voorkeur van Lijn5. Zij neemt wat ruimer de tijd om alle opties zorgvuldig te bekijken. In 

het belang van de jongeren en de medewerkers. Eind oktober informeert Lijn5 ons 

verder. Vanzelfsprekend stellen wij u hiervan op de hoogte. 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Sigge van der Veek 

Raadsinformatiememo 


